
 
  

                                       Media Release 

 

North on Tap Craft Beer Festival 2024 Beneficiaries Announced 

 

 
January 29th, 2024 – Temiskaming Shores, ON – The milder temperatures we 

have been experiencing are a reminder that summer isn’t that far away, and the 

pinnacle of summer activities in our area has become the North on Tap Craft Beer 

Festival. This year, the sixth edition of the popular beerfest, will take place on Saturday, July 13th, 2024, 

at Haileybury’s Harbour Place Pavilion in Temiskaming Shores. The Committee’s first task of the year – 

which is never easy – is always to select worthy recipients of the Festival’s proceeds.  

 
“Our theme this year is all about expanding our reach and contributing to as many not-for-profit 

organizations in our area as we possibly can” said Danielle Bélanger-Corbin, spokesperson and member 

of the organizing committee. She adds: “And since it is our sixth year, we figured it would be fitting to 

select six recipients – from Temagami to Hilliardton and places in between”.  The 2023 edition was the 

biggest success to date, and North on Tap was able to distribute $94,000 in proceeds to the benefit of four 

local organizations: Zack’s Crib, the Royal Canadian Legion Haileybury Branch 54, the Armstrong 

Township Public Library and the Northern Animals Rescue and Sanctuary.   

 
Since its inception, the North on Tap Craft Beer Festival has given back a resounding $325,500 to local 

not-for-profit organizations in the area.  The committee is excited to announce that it has chosen the 

following recipients for this year’s event:  

 

• $1,000 to Living Temagami Arts and Culture to fund their artists’ honorarium (Temagami); 

• $2,000 to the Little Claybelt Homesteader Museum to purchase computer and printing equipment 

(Dymond Township, Temiskaming Shores); 

• $7,000 to École catholique Sainte-Croix to help fund their outdoor classroom project (Haileybury, 

Temiskaming Shores); 

• $10,000 to the Temiskaming Northern Loons Swim Club to purchase and install portable pool 

starting blocks (New Liskeard, Temiskaming Shores); 

• $20,000 to the Hilliardton Marsh Research and Education Centre to fund their accessibility 

projects (Hilliardton Township); and 

• The remaining proceeds will go to Camp jeunesse en marche to fund important renovations to 

their roof and lavatories (Coleman Township); 

 

“We had so many great submissions again this year – 13 in total – and want to thank everyone who 

applied” said Bélanger-Corbin. “Hopefully, they will re-apply again in 2025 because every one of these 

organizations is doing its part to make our area the gem of the North”.   
    
Festival organizers have confirmed that the free Friday “Family Night” will be back again this year, due 

to its overwhelming success in 2023. “We are looking for sponsors and interested groups that want to 

work with us to make our Family Night even more exceptional” said Bélanger-Corbin. “They can reach 

out to us by email at northontap@gmail.com or by contacting a committee member”.  

 

And what about those hot commodity tickets? “Mark your calendars…tickets will go on sale, via our 

website northontap.ca on Easter Monday, April 1st, 2024 at 8am!”.  People are encouraged to check the 

Festival’s social media sites regularly for information on ticket sales and other plans for the 2024 edition.  

https://livingtemagami.ca/
http://claybeltmuseum.ca/
https://www.cscdgr.education/index.php/liens-populaires/trouver-une-ecole/item/ecole-catholique-ste-croix
https://www.facebook.com/TNLSC
https://thehilliardtonmarsh.com/
https://campjem.wixsite.com/campjeunesseenmarche/camp-rental
mailto:northontap@gmail.com
https://www.northontap.ca/tickets


 

 
About the North on Tap Craft Beer Festival:  Held on the shores of Lake Temiskaming in Haileybury 

(Temiskaming Shores), Ontario, the North on Tap Craft Beer Festival showcases craft breweries from across 

Ontario as well as food vendors, great live music and the 'Hop To It' 5km Beer Run and Root beer run/walk. 

Proceeds go to local charitable or not-for-profit organizations. Write to us at northontap@gmail.com and follow us 

on social media for the latest updates and announcements. Our web page: www.northontap.ca and social media 

handle on Twitter/Instagram/Facebook: @northontapbeer 
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                                Communiqué de presse 

 
Le Festival de bière artisanale Le Nord en Fût annonce ses récipiendaires pour l’édition 2024 

 
Le 29 janvier, 2024 – Temiskaming Shores, ON – La température clémente de ces 

derniers jours nous rappelle que l'été n'est pas si loin, et le summum des activités 

estivales dans notre région est devenu le convoité Festival de bière artisanale Le Nord en Fût.   

Cette année, la sixième édition du populaire beerfest aura lieu le samedi 13 juillet 2024, au pavillon 

Harbour Place de Haileybury, à Temiskaming Shores. La première tâche du comité cette année – qui n’est 

jamais chose facile – est de sélectionner les bénéficiaires des recettes du Festival.  

 
« Notre objectif cette année est d'élargir notre portée et de contribuer au plus grand nombre possible 

d'organismes à but non lucratif dans notre région », a déclaré Danielle Bélanger-Corbin, porte-parole et 

membre du comité organisateur. Elle ajoute : « Et puisque c'est notre sixième festival, nous avons pensé 

qu'il serait approprié de sélectionner six récipiendaires et ce, de Temagami jusqu’à Hilliardton ».   

L'édition 2023 a connu le plus grand succès à ce jour, et Le Nord en Fût a pu distribuer 94 000 dollars de 

recettes au profit de quatre organismes locaux : Zack's Crib, la filiale 54 de la Légion royale canadienne 

de Haileybury, la bibliothèque publique du canton d'Armstrong et le Northern Animals Rescue and 

Sanctuary. 

 

Depuis sa création, le Festival de bière artisanale Le Nord en Fût a remis la somme impressionnante de 

325 500 $ à des organismes sans but lucratif de la région.  Le comité est heureux d'annoncer qu'il a choisi 

les bénéficiaires suivants pour l'événement de cette année :  

 

• 1 000 $ à Living Temagami Arts and Culture pour financer les honoraires d’artistes (Temagami) ; 

• 2 000 $ au musée Little Claybelt Homesteader Museum pour l'achat de matériel informatique et 

d'impression (canton de Dymond, Temiskaming Shores) ; 

• 7 000 $ à l’École catholique Sainte-Croix pour l'aider à financer son projet de salle de classe 

extérieure (Haileybury, Temiskaming Shores) ; 

• 10 000 $ au Club de natation Temiskaming Northern Loons Swim Club pour l'achat et 

l'installation de blocs de départ portatifs pour la piscine (New Liskeard, Temiskaming Shores) ; 

• 20 000 $ au Centre de Recherche et d’Éducation Hilliardton Marsh pour financer ses projets 

d'accessibilité (canton de Hilliardton) ; et 

• Le reste des fonds ira au Camp jeunesse en marche pour financer d'importantes rénovations de la 

toiture et des toilettes intérieures de l’édifice principal (canton de Coleman) ; 

 

mailto:northontap@gmail.com
http://www.northontap.ca/
https://livingtemagami.ca/page-daccueil/
http://claybeltmuseum.ca/
https://www.cscdgr.education/index.php/liens-populaires/trouver-une-ecole/item/ecole-catholique-ste-croix
https://www.facebook.com/TNLSC
https://thehilliardtonmarsh.com/
https://campjem.wixsite.com/campjeunesseenmarche/camp-rental


« Cette année encore, nous avons reçu un grand nombre d'excellentes demandes – 13 au total – et nous 

tenons à remercier tous ceux qui ont pris le temps de nous faire part de leurs projets », a déclaré Mme 

Bélanger-Corbin. « Nous espérons qu'ils présenteront une nouvelle demande en 2025, car chacune de ces 

organisations fait sa part pour faire de notre région le joyau du Nord ». 

 

Les organisateurs du festival ont confirmé que la « Soirée familiale » gratuite du vendredi sera de retour 

cette année, en raison du succès retentissant qu'elle a connu en 2023. « Nous sommes à la recherche de 

commanditaires et de groupes intéressés qui souhaitent travailler avec nous pour rendre notre soirée 

familiale encore plus exceptionnelle », a déclaré Mme Bélanger-Corbin. « Ils peuvent communiquer avec 

nous par courriel à l'adresse northontap@gmail.com ou en prenant contact avec un membre du comité ».  

 

Et qu'en est-il des billets prisés? « Marquez vos calendriers...les billets seront mis en vente sur notre site 

Web northontap.ca le 1er avril 2024, qui est le lundi de Pâques, dès 8 h !  Les gens sont encouragés à 

consulter régulièrement les sites de médias sociaux du Festival pour obtenir des renseignements sur la 

vente des billets et les autres activités planifiées pour l'édition 2024. 

 
À propos du Festival de bière artisanale Le Nord en Fût: À même les berges du Lac Témiskaming à Haileybury 

(Temiskaming Shores), Ontario, le Festival de bière artisanale Le Nord en Fût met en vedette des brasseries 

artisanales de partout en Ontario, ainsi que des mets du terroir ontarien, d’excellents spectacles musicaux et la 

course/marche à la bière de 5km « Hop to It » et « racinette ».  Les profits sont remis à des organismes à but non 

lucratif de la région.  Écrivez-nous à northontap@gmail.com et suivez-nous via les réseaux sociaux pour être à 

l’affut des dernières nouvelles. Notre page web: www.northontap.ca et notre adresse Twitter/Instagram/Facebook: 

@northontapbeer 
 

-30- 

 

 

https://nordenfut.ca/billets
mailto:northontap@gmail.com
http://www.northontap.ca/

